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Referat frå styremøte 30/03 2023, kl. 20.00 – 22.00 på Teams 
 
Desse møtte:  
Knut Evensen, Ola Hareland, Jonny Mathisen, Frode Rudland, , Even Sjurrud, og Pål 
Kjorstad 
Forfall: Kjell Gudmund Svien, Svanhild Rindhølen Gardsteig og Anne Terningen 
 
Sak 36/2023: Referatsaker 

- Referat frå styremøte i OSG 17/01 2023 
- Referat frå styremøte i OSG 06/02 2023 
- Møte i valnemnda i OSG på Teams 07/02 2023, Pål møtte 
- Referat frå styremøte i OSG 13/02 2023 
- Utmarkskonferanse, planlegging, Nord-Fron Bonde og Småbrukarlag, 14/02 2023 
- Referat frå styremøte i OSG 24/02 2023 
- Årsmøte og seminarhelg i OSG 24/02-26/02 2023, alle i styre og alle vara møtte 
- Årsmøte Innlandet Bondelag på Hamar 08/03 2023, Knut møtte 
- Årsmøte NSG 15.–16/03 2023, Knut, Ola, Jonny og Frode møtte som utsendingar 
- Radiobjølleprosjektet Vestre Åmot 22/03 2023, Pål møtte 
- Prosjekt FKT-info Vinstra 22/03 2022, Jonny og Pål møtte 
- Webinar om Nofence MG 2021-22 på Teams, Pål m/foredrag 
- Dialog med og møte i rovviltnemnda 27/03 2023 på Lillehammer, Jonny og Pål møtte 
- Kommunikasjonsmøte m/NSG 28/03 2023 på Teams. Anne og Pål møtte 
- Møte i fjellandbruksprosjektet i Valdres 29/03 2023, Knut og Pål møtte 
- Møte om klimakalkulator NSG på Teams, Knut, Ola, Jonny, Frode og Pål møtte 

 
Vedtak: 

- Referata vart sendt til styret i dag 30/03 2023, og styremedlemmene skal gå igjennom 
dei og koma med tilbakemeldingar og vedta dei pr. mail. Styret tok anna 
informasjonen til orientering 

 
Sak 37/2023: Arbeidsplan 
Gjennomføre styremøte etter oppsett plan med saker frå/om Ring 41, geit og OGL 
Planlegge kontaktmøte/regionmøter i 2022/23 og seminar/årsmøte i februar 2023 
Møtekalender 2023/24: 
Dato/Dato frå og til Møte/arrangement og stad Deltakarar frå styret/styret 
05/01 2023 Styremøte på Teams Styret i OSG 
10/01 2023 Møte i NM-komiteen ull og klipp i 

Ringebu 
Knut, Jonny og Pål møtte 

17/01 2023 Styremøte Spitsbergseter 
m/valnemnda 

Styret i OSG og HSG 

18/01 2023 Møte m/Nofence  Jonny og Pål 
19/01 2023 Møte m/Telespor og Statsforvaltaren Jonny og Pål 
26/01 2023 Møte m/Findmy og prosjekt jerv Pål 
30/01 2023 Møte m/Spidsbergseter og HSG Pål 



02/02 2023 Møte m/Telespor og Tingkart på 
Teams 

Jonny og Pål møtte 

03/02 2023 Beitekonfliktmøte på Dokka 
m/Leppdalen Beitelag 

Anne og Pål møtte 

06/02 2023 Styremøte i OSG på Teams Styret 
07/02 2023 Møte i valnemnda i OSG Valnemnda m/Pål 
07/02 2023 Møte i NM-komiteen ull og klipp i 

Ringebu 
Jonny møtte 

13/02 2023 Styremøte i OSG på Teams Styret 
14/02 2023 Utmarkskonferanse 2023 NFBS Pål 
08/03 2023 Årsmøte Innlandet Bondelag Knut 
15.-16/03 2023 Årsmøte NSG, Gardermoen Knut, Ola, Jonny og Frode 
16/03 2023 Møte i NM-komiteen ull og klipp i 

Ringebu 
Ingen i styret møtte 

22/03 2023 Radiobjølleprosjektet i Vestre Åmot, 
oppsummering og avslutting på Teams 

Pål 

22/03 2023 Prosjekt GPS-info, Nord-Fron Jonny og Pål 
24.-26/2 2023 Årsmøte og seminar OSG i Ringebu 

saman med Hedmark Sau og geit 
Styret i OSG m/vara, 
årsmøteutsendingar og 
seminardeltakarar 

24/03 2023 Webinar Innlandet fylkeskommune  Pål deltok m/foredrag 
27/03 2023 Dialog- og rovviltnemndsmøte på 

Lillehammer 
Jonny og Pål 

28/03 2023 Kommunikasjonsmøte NSG, Teams Anne og Pål 
29/03 2023 Møte i prosjekt i Valdres Knut og Pål 
30/03 2023 Klimakalkulator NSG Styret i OSG 
30/03 2023 Styremøte OSG Styret i OSG 
31/03 2023 Prosjekt GPS-info Nord-Fron Jonny og Pål møter 

 
 
Sak 38/2023: Evaluering årsmøtehelg i OSG/HSG og årsmøte i NSG 

- Årsmøte og seminar OSG - Spidsbergseter 24/02 – 26/02 2023: 
- Mykje styr med påmeldingar i forkant i forhold til at hotellet hadde teke inn andre 

gjestar, nokre måtte bu på Lundegard og ikkje minst vart det mykje arbeid i forhold til 
romfordeling i forkant som Agnete og Pål måtte ordna opp i  

- Negativt at middagen var delt i 2 salar i forhold til samkvem og taler, burde brukt 
møtesalen 

- Årsmøte OSG: litt for stutt tid for møtet og for generaldebatten 
- Seminaret gjekk fint med gode foredrag og heldt seg godt til tidsskjema  
- Styret diskuterte nytt hovudtema på neste års seminar 
- Årsmøte NSG – Gardermoen 15/03 – 16/03 2023 
- Omtrent som før, motlaust, mange fortel på nytt korleis det skal bli, men forsamlinga 

var i alle fall stort sett samstemte i saker 
- Utfordring å rydde opp i noko som ikkje er modent eller råd å rydde opp i, avventande 
- Styret svarte ikkje på fleire av spørsmåla som vart stilt 
- Nokre utfordringar med jordbruksforhandlingane, det er bra med diskusjon 
- Utfordringar i forhold til reiseutgifter og pris for møter sentral for fylkeslaga 



- Vedtak:  
- Vi går tilbake til at årsmøtet kan vara til kl. 14.00 og at generaldebatten får den tid 

som skal til. Det vert vurdert om vi skal ha eit alternativt seminarprogram utanom dei 
organisatoriske møta laurdagen 

- Hovudtema vart vedteke til økonomi og drift. Det vart òg lufta at Animalia burde 
koma inn i forhold til klimakalkulator og at lokal kjøpmann, Ole Kristian Rudland, 
kunne informera om korleis tilgang på småfeprodukt er 

- Årsmøte og seminarhelg 2024 er lagt til Hotel Strand på Gjøvik 23-25/02 2024 
- Styret tok elles informasjonen til orientering 

 

Sak 39/2023: Sak faktura/lønn prosjekt 
- Oppland Radiobjøllelag er populært som prosjektleiing/prosjektsdeltakar 
- For dette har t.d. Pål fått lønn gjennom at OSG sender faktura m/mva til prosjekta, og 

at Pål får lønna si att gjennom OSG 
- Jonny og Pål meiner at OSG burde ha att noko for dette og tenkjer at styret i OSG kan 

vera med å bestemma timesatsen, og kor mykje OSG skal ha att i netto 
 

Vedtak:  
- Styret var einige i tankane om at OSG skulle sitja att med eit overskot av dette 
- Prosjekter får faktura etter kva vi tenkjer dei kan betale. Styret vedtok at dette kunne 

vera alt frå kr. 400,- til kr. 750,- pr. time.  
- Styret vedtok at OSG skal ha att netto minimum kr. 100,- pr. fakturert time 

 
Sak 40/2023: Oppland Radiobjøllelag 

- Veldig utfordrande vår, aldri har vi opplevd større søknadsmengde av elektronisk 
overvakingsutstyr 

- Det kan gå til at vi burde kjøpa inn 225 stk. Nofence storfe, 120 Nofence småfe, 1500 
stk. Findmy og 1300 eller fleire Telespor avhengig av prosjekt GPS-info, Nord-Fron 

- Vanskeleg å få tak i nok midlar til innkjøp. Vanskeleg å få teke opp lån eller å inngå 
leasing-avtalar da OSG ikkje har fast eigedom som sikring 

- Utfordrande med å få tak i midlar på tradisjonelt vis òg, da administrasjon hos 
Statsforvaltaren Innlandet foreslo for rovviltnemnda at ORL kunne få berre kr. 
300.000,- (vanleg m/kr. 600.000) sjølv om vi hadde søkt om dobbel så stor sum som 
vanleg i år 

- Gladnyheit etter ekstra arbeidsinnsats etter møte i rovviltnemnda i dag: Vi klarte å 
endre FKT-midlane til ORL frå kr. 300.000 til kr. 850.000 

- Vi har etter samtale/møte m/Statsforvaltaren og Sør-Fron kommune fått bekrefta at 
potten ORL har frå «Tilskot til tiltak i beiteområde» står ved lag og at vi truleg får ein 
liten oppgang der frå kr. 330.000,- til kr. 370.000,-.  

- ORL er med bakgrunn i arbeidsmengde kraftig borthefta med planane om tidleg 
fakturering 

- I den praktiske avtala med Nofence vil dei sjølve fakturera for bruken direkte til 
leigetakaren vår. Dette får noko å seia for årsmøtevedtaket vårt om leige av Nofence-
klavar, og vi må setja ein ny pris der 

- Vi har hatt fleire telefonar, mailar og også små møter med Telespor, Skjåk kommune 
og beitebrukarar i Lom og Skjåk ikring kor mange Findmy og Telespor som må på 



plass der. Eit av tiltaka vert å plassera ein basestasjon i Finndalen for å bruka Telespor 
der, da innkjøpspris og bruk av Telespor vil gjera at fleire kan få hjelp 

- Vi har også hatt fleire møter i prosjekt GPS-info i Nord-Fron og med Telespor, der 
tankane i forprosjektet nå går mot at det kan setjast telespor på alle storfe. Dette kan 
gjera at vi alt i sommar kanskje kan prøve ut prosjektet i praksis. Men vi har ei 
utfordring frå beitebrukarar, som ikkje vil vera med 

 
Vedtak:  

- Styret tok informasjonen til orientering 
- Avtala vi har med Statsforvaltaren om den elektroniske overvakingspotten frå «Tilskot 

til tiltak i beiteområde» må vi sørga for å få skriftleg nedteikna. Sør-Fron kommune er 
vertskapskommune for dette, og har teke ansvaret på lag med oss. Men da denne 
potten, som i år auka, fekk ikkje Sør-Fron kommune beskjed om dette konkret eller 
spesifisert. Statsforvaltaren Innlandet må derfor i avtala fyrst stadfesta avtala og gjera 
potten vår i tilskotet kjent for Sør-Fron kommune kvart år, i tillegg til å ha i 
bakhovudet at dette er ein pott som må styrkast i framtida ut søknaden vår og ut frå 
regionale og nasjonale føringar 

- Leigepris Nofence storfe og Nofence småfe vart på årsmøtet i ORL sett til kr. 700,- pr. 
stk. Når vi tek inn at Nofence sjølve fakturerer for bruken, så må dette spesifiserast og 
gjerast synleg inn i leiga ved at leigeprisen frå oss dermed vert kr. 700,- med fråtrekk 
av innbetalt bruksavgift leigetakarane sjølve betalar. Med fastpris vil dette utgjera at 
leiga vert slik: Bruk(50% kvantumsrabatt): kr. 350,- + leige kr. 350,- = kr. 700,- 

- Skrivet frå ORL til Rovviltnemmda i sone 3, som utgjorde at vi fekk kr. 550.000,- i 
ekstra tilskot er sett inn etter referatet. 

 
Sak 41/2023: Rovvilt/Utmark 

- Jonny har vore på det fyrste fysiske møtet i Utmarksrådet i NSG sidan Pål var med i 
Utmarksrådet, og har teke opp organiseringa og gjennomføringa i rådet i forhold til 
prioriteringar av tema, tidsfristar og mengde 

- Uttaket av jerv i lisensjakta: 1 i Sør-Aurdal, 1 i Ringebu, 2 i Skjåk og 1 på Dovre 
- Jervregistringane (yngleteljingar) er i full gang, men ingen yngling er oppdaga. 6 

lokalitetar vert følgt opp ekstra grunna teikn på ynglingar: Dette er Lordalen (Lesja), 
Skamsdalen/Svartdalen (Lesja), Mysubytta (Skjåk), Haverdalen (Dovre), Vuludalen 
(Sør-Fron) og Storfjellet (Ringebu), det er sett opp viltkamera ved 5 av dei. Jonny har 
gjeve 8-10 tips til Espen Bø rundt dette temaet 

- Det er ei familiegruppa av gaupe i Gausdal. Gausdal Sau og Geit har søkt om 
skadefelling/ekstraordinær felling på denne utanom kvota, og ein unge er i følgje Ole 
Knut Steinseth skote under kvotejakta på gaupe. Til saman 10 stk. gauper vart teke ut i 
Oppland: 1 i Nordre Land, 4 i Øyer, 2 i Gausdal, 1 i Nord-Aurdal, 1 i Vågå og 1 i 
Lillehammer. Jonny har ikkje fått tak i at det har vorte oppheva fredingsvedtaket på 
familiegrupper, og at dermed ein unge hadde vorte felt i Gausdal 

- Styret i OSG har fått spørsmål frå Lom Sau og Geit kring gaupeforvaltning 
 

Vedtak:  
- OSG vil halda møte med Dovre Sau og Geit, Sel Sau og Geit, Lom Sau og Geit, Vågå 

Sau og Geit og Sel Sau og Geit om gaupeforvaltning. Knut sender mail om dette til 
leiarane i laga 

- Styret tok elles informasjonen til orientering 



Sak 42/2023: Sauavl 
- Ingen saker 

 
Sak 43/2023: Geit 

- Ingen saker 
 

Sak 44/2023: Gjetarhund 
- Ingen saker 

 
Sak 45/2023: Sak frå Frode, informasjon 

- Jaktleiarar har kursa seg i skogkurs i regi av Skogbrukets kursinstitutt. På dette kurset 
er det kome informasjon om konflikt mellom beitedyr og jeger, som det må takast tak i  

- Klimakalkulator. Frode har vore utpeikt og deltakar i sauekontrollen for å syna/sjå 
korleis dette fungerer i praksis 

- Før styremøte i kveld var alle med på webinar arrangert av NSG om 
klimakalkulatoren, som nå òg er innført/skal innførast på sau. Ut  frå det vi såg på 
webinaret og som Frode sjølv har opplevd, så verkar ikkje denne på sau i det heile. I 
besetningen til Frode fekk t.d. alle dyr same resultatet, og dette resultatet fekk alle i 
Norge. Frode meiner at dette er innført alt for tidleg og før viktige premissar, som er 
spesielt for sau, ikkje er kome inn 

- Ut frå webinaret fekk vi høyra at t.d. utmarksbeite ikkje var vektlagt i det heile, 
dersom ein ikkje var medlem i sauekontrollen fekk ein ikkje nokon resultat og dersom 
ein t.d har store tap til rovvilt og dermed færre slakt, så får ein negative utslag 
 

Vedtak:  
- Styret tok informasjonen til orientering, og vedtok at Pål skulle skriva eit brev til NSG 

om å be NSG pressa på om at klimakalkulatoren for sau ikkje skal innførast før all 
relevant informasjon og drift i saueproduksjonen er innført og vektlagt i ordninga 

 
Sak 46/2023: Eventuelt 

- Knut tok opp styretur til Rogaland, og meinte at styra i OSG og HSG kunne arrangera 
ein fellestur til Rogaland, der vi har mange kontaktar å spela på 

- Knut foreslo at turen kunne gjennomførast i veke 32 på dagane 07/08-09/08 eller 
08/08-10/08. For å ha råd til turen foreslo Knut at vi skulle sløyfa møtegodtgjering på 
turen og at ein større del av styremøta i OSG kunne gå på Teams i 2023, da dette 
verkar godt og at styremedlemmene nå kjenner kvarandre så godt. 

Sør-Fron, 30/03 2023, Pål Kjorstad, sekretær 

Kopi av brev nemnt i sak 40/2023, sjå neste side 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Rovviltnemnda i region 3 Oppland 
Innspill til endra budsjett for tilskudd til forebyggende og konfliktdempende tiltak, samt for tjenestekjøp 

Tiltak Omsøkt 
2023 

Budsjett 
2023 

Nytt 
budsjett 
2023** 

Omsøkt 
2022 

Budsjett 
2022 

Utbetalt 
2022 

Tidlig sank. Dette er i prinsippet 
planlagt tidlig sank, og er i realiteten 
en fallitterklæring og skal ikke 
brukes. Den strides direkte i forhold 
til tekst på s. 4 i forvaltningsplanen til 
nemnda, der det står: «Tiltak som 
skiller bufe og rovdyr i de mest 
skadeutsatte områder i beitesesongen 
kan benyttes, men da som et akutt 
tiltak». Tiltaket flyttes til akutte 
midler 

492 250 500 000 0 582 250 500 000 498 000 

Planlagt tilsyn med kadaverhund 1 678 000 550 000 550 000 2 170 150 550 000 672 000 
Akutt tilsyn med kadaverhund.  739 000 200 000 200 000 574 500 250 000 231 000 
Beredskapsareal. Dette tiltaket er det 
en god tanke bak, men man ser at det 
faktisk er omsøkt mindre enn 
budsjettert. Det ble også brukt mindre 
enn budsjettert i 2022. Vi tenker at i 
praksis blir dette i dag benyttet der og 
da med å strømme inn eller sette dyra 
i allerede eksisterende inngjerdinger, 
og tiltaket flyttes til akutte midler 

90 000 100 000 0 120 000 100 000 40 000 

Teknisk tiltak/elektronisk. Denne 
posten er i prinsippet til Oppland 
Radiobjøllelag. Det ble sagt at ORL 
har så store budsjetter at de ikke 
trenger mere, men dette er direkte 
feil, da alle midler som går til ORL 
går til innkjøp av nye enheter og 
ingen til drift. Da behovet spesielt i 
Skjåk/Lesja er skrikende er det etter 
vårt syn helt naturlig at tiltaket økes. 
Skjåk får trolig FKT-midler til drift 
av radiobjeller i dette budsjettet, men 
utstyret må også kjøpes inn av 
Oppland radiobjøllelag. Derfor flyttes 
budsjettmidler fra postene over. 

2 000 000 300 000 900 000 1 000 000 600 000 980 000 

Tapsavklaringsprosjekter.  1 955 345 350 000* 350 000 757 610 450 000 275 000 
Andre tiltak 760 000 600 000 600 000 221 500 150 000 155 000 
Sum kommuner/beitelag/foretak 7 714 595 2 600 000 2 600 000 5 426 010 2 600 000 2 851 000 
       
Kompetanseheving 85 000 100 000 100 000 111 370 100 000 215 000 
Lokale Fou   200 000* 200 000 2 654 415 1 400 000 556 000 
Konfliktdempende tiltak 400 000 200 000* 200 000  0 173 000 
Akutte midler  900 000 1 200 000  900 000 188 000 
Skadefelling  1 000 000 1 000 000  1 000 000 871 000 
Kjøp av tjenester  1 000 000 700 000   994 000 
Sum 8 199 595 6 000 000 6 000 000 8 191 795 6 000 000 5 848 000 

*) Budsjettmidler fra disse postene er flyttet til kjøp av tjenester 
Skjemaet over viser «forslag til budsjett for tilskudd til forebyggende og konfliktdempende tiltak, samt 
for tjenestekjøp» som var lagt fram av administrasjonen til rovviltnemndsmøte 27/03 2023.  



**) I tillegg har vi i Oppland Sau og Geit laga ei ny budsjettkolonne m/gult fyll og kommentert tiltakene 
og postene vi vil endre med gult fyll. Poster som ikke er endret har ikke kommentarer i gult. 
Prinsippet vårt er i tillegg at det først og fremst er beitenæringa som sliter grunna bestandsmåla av freda 
rovvilt, og derfor skal FKT-midlene først og fremst gå til alle i beitenæring, som sliter pga. dette. 
 
Under lokale Fou, som egentlig står for forskning og utviklingsmidler er dette tiltaket vanskelig å forholde 
seg til m.o.t. skjemaet, da det tydelig er en «sekkepott». Det samme med tiltaket/potten «kjøp av 
tjenester», som er dårlig spesifisert.  
Vi i Oppland Sau og Geit har prinsipielt gått for å endre i summene i øvre del av skjemaet i tiltak som er 
mere oversiktlige. Men hvis rovviltnemnda ikke er enige i det, så må/kan også budsjettmidlene flyttes til 
elektronisk overvåking/Oppland Radiobjøllelag fra poster i nedre del av skjemaet. Som sagt over og på 
møtet så stiller vi spørsmål rundt «Post 1420.21 Kjøp av tjenester». Vi ser at NINA/Scandcam skal få kr. 
300.000,- og at NINA/Scandlynx, radiomerking skal få kr. 250.000,-. Vi vet at dette må handle om 
overvåking av gaupe med viltkamera, oppfølging og gjennomlesing av bilder disse tar og så ser det ut til at 
NINA også driver med radiomerkingsprosjekt av gaupe, noe vi har fått bekreftet, men synes er 
bortkastet. Vi skjønner ikke at midler fra FKT-midlene i region 3 skal sponse en nasjonal organisasjon 
som NINA er. Dette må i tillegg være rett og slett direkte sponsing av lønnsmidler, da vi vet at for mange 
år siden, da dette startet, fikk NINA midler til innkjøp av mange viltkamera. Jobben her er da å 
gjennomgå bilder fra viltkameraene, og dette må være en jobb for Rovdata. Oppland Sau og Geit foreslår 
at i en overgangsfase får NINA likevel kr. 300. 000 av dette, noe som utfases i 2024. Summen vedrørende 
radiomerking på kr. 250.000,- kuttes i budsjettet og kan hvis dere ikke flytter summer i øverste del av 
skjemaet flyttes til Oppland Radiobjøllelag, men hvis dere er enige med oss over vil vi ha flyttet kr. 
250.000,- fra «tjenestekjøp» til akutte midler, for å være sikker på at den potten er høy nok. 
Vi i Oppland Sau og Geit ser også at en annen stor pott er kommet inn i «Post 1420.21 Kjøp av tjenester». 
Dette er «Kommunene i region 3 – skadefellingslag» som er på kr. 400.000,- Vi hørte litt om det på møtet, 
og dette høres selvfølgelig ut til å være bra, men hva vil skje med dette i praksis? Må vi koste dette i alle 
kommuner også? Skadefellingslaga er i dag betalt fra tiltaket under «Skadefelling», og skal vi i region 3 
gå for en direktelønning av beredskapen til skadefellingslaga i hver kommune? Da kommer FKT-
budsjettet vårt til snart å være helt oppbrukt for de som trenger pengene! Dette er en kopi av det som 
ble/blir gjort i Nord-Østerdal av et veldig stort budsjett i region 5 Hedmark. Det er veldig kostbart, og 
avhengig av stor støtte fremover, og det har ikke vi med vårt FKT-budsjett råd til. Oppland Sau og Geit 
foreslår at kommunene i Oppland kan se på hva kommunene i Nord-Østerdal har gjort og ta lærdom av 
det, men at FKT-midlene våre skal gå til drift av beredskapen i kommune synes ikke vi er rett, de skal gå 
av posten «Skadefelling». Vi foreslår da å kutte den potten ned til en liten pott for informasjon, se under.  

Post 1420.21.Kjøp av tjenester Andre tiltak Sum «Ny sum» 
Norske kadaverhunder  20 000 20 000 
Norske kadaverhunder  70 000 70 000 
NJFF- Oppland Gauperegistrering,  230 000 230 000 230 000 
NJFF- Oppland kamera m.m. 45 550 45 550 45 550 
NINA/Scandcam, beholdes, men kuttes neste år. 
Legg merke til at NINA er langt dyrere enn NJFF 

300 000 300 000 300 000 

NINA/Scandlynx, radiomerking, kuttes ut og 
brukes der det måtte være behov, i forslaget vårt 
under akutte midler 

250 000 250 000 0 

Kommunene i region 3 – skadefellingslag, 
informasjonsmøte holdes, resten kuttes nesten helt 
ut og brukes der det måtte være behov, i forslaget 
vårt under akutte midler 

400 000 400 000 34 450 

Sum «kjøp av tjenester» **  1 315 550 700 000 
**) Dette var ikke summert i budsjettet som ble lagt frem på møtet. 
Tabellen syner deler av oversikt som ble lagt frem på møtet i rovviltnemnda 27/03 2023. I tillegg har vi i 
Oppland Sau og Geit som over laga ei ny kolonne m/gult fyll og kommentarer under tiltakene. Møtet viste 
at dere og vi trenger et mer detaljert budsjett neste år.  
Konklusjon: Vi ser med uro på at budsjettet er lagt frem såpass diffust og at det i budsjettet er tatt inn 
saker som er i strid med vedtatte forvaltningsplan, les planlagt tidlig nedsanking. Lykke til med arbeidet 
videre! 
 
Sør-Fron 29/03 2023, Oppland Sau og Geit v/Jonny Mathisen og Pål Kjorstad 


